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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 1/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice,  

které se uskutečnilo dne 15.2.2023 od 17:00 hod. v pohostinství v Deštnici 

 

Přítomno:       7        členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:   0        členů zastupitelstva obce    
 

Hosté:             0       (viz. prezenční listina) 

Občané:         19      (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

1.   Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2.   Kontrola minulého usnesení 

3.   Informace – odpady za r. 2022  

4.   Informace – inventarizace majetku za r. 2022 

5.   Rozpočtové opatření č. 1/2023 

6.   Dotace 2023 

7.   Záměr koupě pozemku 

8.   Vybudování parkovacích míst v Deštnici a úprava stání tříděných kontejnerů 

9.   Aktuální stav účtu a úvěrů obce 

10. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů  

11. Závěr 

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 
 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

Ověřovateli zápisu byli určeni: p. Kopřiva P., p. Henych R.   

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Doplnění: ------------------------------ 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

 

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo: 7         členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………  0         členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………  0         členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/1/2023: ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  

 

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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3. Informace – odpady za r.2022 

Starostka informovala občany o platbách za vývoz popelnic na směsný odpad, pronájem kontejnerů na tříděný 

odpad, o platbách za vývoz biodpadu a nebezpečného odpadu. Dále sdělila, jaké množství v tunách a za kolik 

fin.prostředků obec vyprodukovala odpad v r.2022. Informovala i o obdržených platbách od občanů a 

chalupářů a o odměnách, které obec v roce 2022 obdržela od spol. EKO-KOM za tříděný odpad.  Shrnula 

tedy, že obec za rok 2022 zaplatila celkově faktury za odpady ve výši 483.620,19 Kč, od občanů a rekreantů 

bylo vybráno 278.689,- Kč a odměna za vytříděný odpad od EKO-KOMu byla 69.704,50 Kč. Celkem tedy 

obec v roce 2022 doplácela odpady ve výši 135.426,39 Kč. V letošním roce byl opět navýšen tzv. skládkovací 

poplatek, tak je zřejmé, že náklady v tomto roce budou ještě vyšší, pokud občané nebudou poctivě třídit 

odpad. 

Informovala, že zavedení místního poplatku je pro občany spíše demotivační, ale směsný komunální odpad se 

stane v následujících letech nejdražší složkou odpadového hospodářství a aby nemuselo v následujících letech 

docházet k opětovnému zdražování místního poplatku, je třeba, aby lidé opravdu začali poctivě třídit.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

4. Informace – inventura 

Starostka informuje, že jako každý rok proběhla na OÚ a v budově KD inventura. Sdělila, co inventární 

komise, ve složení předseda p. Staňková Eva a členové p. Benešová K. a p. Horvátová J., kontrolovala a jak 

kontrola probíhala. Přečetla závěr komise.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

5. Rozpočtové opatření č. 1/2023 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 1/2023. Sdělila, čeho se změny týkají. 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvalují rozpočtové opatření č. 1/2023. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                 7            členové zastupitelstva obce. 

Proti:               0            členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:       0            členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 2/1/2023: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.1/2023. 

 

 6 .  Dotace 2023 

Starostka informovala o vyhlášených dotačních titulech pro letošní rok. Sdělila o možnosti žádat na KÚÚK 

z Programu obnovy venkova z osy 1 (Obecní budovy – okna KD) a z osy 3 (Veřejná zeleň). Dále informovala 

o vyhlášených dotačních programech z OPŽP. Dále informovala, že bude sledovat dotace ohledně 

fotovoltaiky, kompostérů a požárních nádrží.  

 

Připomínky, diskuse:  

p.Postředník - až se bude zadávat žádost na okna, nezapomeňte navýšit nebo spíš započítat peníze na dozdění 

po odstraněných oknech, nebude to malá částka. 

Starostka - při zadávání bude požadavek i na zednické práce. 

p.Henych - u fotovoltaiky bych byl opatrný, oni sice vykoupí určitý počet KWh, ale když je vrací tak za úplně 

jiný peníze a v zimě toho moc nevyrobí. 

Starostka - zatím jsme ve stádiu, kdy jen mapujeme možnosti. 
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p.Postředník - nádrž není špatný nápad a nejdříve by se mělo zjistit, jestli bude nějaký přítok, aby byla voda. 

Starostka - ano tuto skutečnost budeme ověřovat, nabízeli nám i nový vrt. 

p.Jakl - vrt, co byl dřív nefunguje, to je jistý. Celkem byly 3 vrty. 2 se zasypaly. A to bude jako požární nádrž? 

Starostka - ano to je hlavní účel. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK na revitalizaci zeleně v 

celkové výši 200.000,- Kč s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 30% na projekt: Údržba 

veřejných prostranství a výsadba zeleně. 

Výsledek hlasování: 

Pro:               7              členové zastupitelstva obce. 

Proti:             0              členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:     0             členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 3/1/2023: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK na revitalizaci zeleně v celkové výši 

200.000,- Kč s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 30% na projekt: Údržba veřejných 

prostranství a výsadba zeleně. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK v celkové výši 350.000,- Kč 

s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 30% na projekt: Výměna oken v budově kulturního 

domu. 

Výsledek hlasování: 

Pro:               7              členové zastupitelstva obce. 

Proti:             0              členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:     0             členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 4/1/2023: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na KÚÚK v celkové výši 350.000,- Kč 

s minimální spoluúčastí obce na financování ve výši 30% na projekt: Výměna oken v budově kulturního 

domu. 

 

 

7. Záměr koupě pozemku  

Starostka informovala, o záměru koupě pozemku p.č. 1209 o výměře 1824 m2 v k.ú. Deštnice od p. Hokeše J. 

a Ing. Hokeše J.. Informovala, že pokud zastupitelé budou souhlasit, musí obec nechat zpracovat posudek, 

který by určil cenu, za jakou obec pozemek koupí. Dále starostka informovala, že zaslali žádost na koupi 

pozemku p.č. 2/1 v k.ú. Deštnice, který je pod částí kulturního domu. Dále informuje, že zašle žádost o koupi 

na PÚ na koupi několika pozemků v obci. 

 

Připomínky, diskuse:  
p.Benešová Renata - čí je třešňovka za hřbitovem? 

Starostka – nevím, přesně o jakou část se jedná, v tomto úseku jsou pozemky celkem rozpalcelované, část 

pozemků je pozemkového úřadu, část OÚ, část Babáků a Hryzbilů. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí se zadáním odhadu pozemku p.č. 1209 v k.ú. Deštnice, 

s následným záměrem na koupi. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        7  členové zastupitelstva obce. 

Proti:  0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0  členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 5/1/2023: ZO schvaluje zadání odhadu pozemku p.č. 1209 s následným záměrem o koupi. 
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8. Vybudování parkovacích míst v Deštnici a úprava stání tříděných kontejnerů 

Starostka informuje, že p. Vestfal již započal s budováním parkovacích míst v Deštnici. Informuje, že již u 

parčíku p č.p 86 a kostela je již parkoviště hotové. Parkoviště u místa aktivního odpočinku je nyní 

v rozpracované fázi.  

Dále informuje, že se na OÚ dostavili ještě občané, s dotazem, zda na druhé straně místa aktivního odpočinku 

nevybudujeme také ještě parkovací místa. Hlavně z důvodu, že v zimních měsících nelze vyjet do kopců a 

auta stojí na travnaté ploše, která je po oblevě rozježděná.  

 

Připomínky, diskuse:  

p.Bukáček – ta parkoviště ještě nejsou snad hotová? 

Starostka - Je potřeba ještě dodělat asfalt, ale nyní se musí počkat, až firma začne „balenou“ opět vyrábět (cca 

konec března, začátek dubna). Dále je potřeba dodělat jen terénní úpravy a poté dosít trávu. 

p.Černá - to co jste tam původně namalovali bylo hrozné. Bylo mi z toho úzko. Je to hřiště a pokud by byly po 

obou stranách parkoviště, tak by si tam děti nemohli ani kopnout do míče  

Starostka - to byl je návrh, možnost, jak by mohla parkovací místa ještě na této straně být. Dostala jsem návrh 

na více variant a právě nyní to tu probereme a rozhodneme, zda a co vlastně bychom v těchto místech 

vybudovali. 

Starostka- navrhuje tedy vzhledem k názorům občanů vybudovat ještě dvě parkovací místa u plotu 

Neudorfských.  Celá plocha se po ukončení prací ještě upraví, vysázejí se živé ploty, nějaké stromy. 

p. Pospíšil – navrhl udělat živý plot z buků nebo habrů 

P.Jakl - bukový plot mají Palečkovi, přijďte se podívat. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje vybudování 2 parkovacích míst u místa aktivního a pasivního 

odpočinku p. Vestfalem J. dle předložené cenové nabídky: 

Výsledek hlasování: 

Pro:              6               členové zastupitelstva obce. 

Proti:            0               členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:    1              člen zastupitelstva obce  - p. Fencková 

Usnesení č. 6/1/2023:  ZO schvaluje vybudování 2 parkovacích míst u místa aktivního a pasivního odpočinku 

p. Vestfalem J. dle předložené cenové nabídky. 

 

 

9. Aktuální stav účtu a úvěrů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 1.129.794,68,- Kč, na účtu ČNB 719.086,39 Kč. Celkem tedy má 

obec na účtech finanční prostředky ve výši 1.848.881,07 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

10. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

 

 Pořízení betonového stolu na stolní tenis (i Sádek?) 
Starostka informuje, že již s minulým zastupitelstvem diskutovali na téma pingpongového stolu. Předložila 

několik návrhů, jaký stůl by mohla obec zakoupit.  

 

Připomínky, diskuse:  

p.Postředník - a už jste vymysleli ty kamery, aby bylo hřiště pod kontrolou? 

Starostka - musíme vyřešit proud a případně WIFI. 

p.Popstředník - a natáhnout proud z lampy by nešlo? 

Starostka - asi ne, máme časovač na lampy a přes den jsou lampy vypnuté, např. vánoční strom jsme také 

mohli rozvítit, až když se rozsvítily lampy. 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje pořízení betonového stolu na stolní fotbal, který bude umístěný 

v místě aktivního a pasivního odpočinku v Deštnici 

Výsledek hlasování: 

Pro:                 7            členové zastupitelstva obce. 

Proti:               0            členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:       0            členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 7/1/2023: ZO schvaluje pořízení betonového stolu na stolní fotbal, který bude umístěný v místě 

aktivního a pasivního odpočinku v Deštnici 

 

 

 Pořízení nové plakátovací plochy do Sádku a k obchodu v Deštnici a odpadkových košů na veřejná 

prostranství 
Starostka informuje, že v Sádku a u obchodu jsou plakátovací plochy v zuboženém stavu a z toho důvodu 

bude potřeba zakoupit nové. Předložila několik návrhů. Dále informovala, že je potřeba zakoupit nové 

odpadkové koše na veřejné prostranství. Předložila opět několik návrhů. 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

 Prosba o pomoc – zemětřesení – Člověk v tísni 
Starostka informuje o žádosti nadace Člověk v tísni v souvislosti se zemětřesením v Turecku a Sýrii. Sděluje, 

že prostřednictvím této nadace pomohla v loňském roce obec finančním darem ve výši 20.000,- Kč Ukrajině. 

Sděluje, že dle jejího názoru je tato nadace jedna z těch důvěryhodných a proto, pokud se zastupitelé 

rozhodnou pomoci i v tomto případě, zvolila by obec opět tuto nadaci. Navrhuje přispět opět finančním darem 

ve výši 20.000,- Kč. 

 

Připomínky, diskuse:  

p. Benešová – souhlasí také s 20.000,- jako se posílalo na UK 

p. Henych – souhlasí s návrhem 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje finanční dar ve výši 20.000,- Kč na účet nadace Člověk v tísni 

na pomoc po zemětřesení v Turecku a Sýrii. 

Výsledek hlasování: 

Pro:                7             členové zastupitelstva obce. 

Proti:              0             členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:      0             členové zastupitelstva obce  

Usnesení č. 8/1/2023: ZO schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 20.000,- Kč na účet nadace Člověk v 

tísni na pomoc po zemětřesení v Turecku a Sýrii. 

 

   

 Nadcházející kulturní akce 
Starostka informuje o nadcházejících kulturních akcích a zve všechny přítomné. Sděluje, že nyní bude dětský 

maškarní, poté bude následovat MDŽ, po něm maškarní zábava pro dospělé a pak už začnou venkovní akce 

jako např. čarodějnice.   

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------ 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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 Podněty občanů 

p.Kuzma - bylo by možné opravit obecní studny?  

starostka – poptáme se jaké firmy vůbec tuto činnost provádějí, určitě je to dobrý návrh 

p.Černá - pokud se bude čerpat voda ze studní, nebude voda, co tekla do rybníku. 

p.Jakl - to není studna ale rezervoár. 

p. Beneš - studny byly vždy funkční tak proč je neopravit  

 

p.Postředník - co bude s retardéry u Buchů už se to tady řešilo.  

Starostka - již jsem o nich jednala ale je to celkem hlučná záležitost. 

p.Svozil - u nás taky jezdí jako blázni a provoz jak na Václaváku. 

p.Aksamítová - oni i pošťačky jezdí jak blázni. 

Starostka – ano, ono dopravní značky situaci nezachrání 

 

 

 

p.Postředník - Lze u nových nájemních smluv vybírat kauce? 

Starostka – nikdy v minulosti se toto neřešilo, takže s tím nemám zkušenosti, ale myslím si, že by toto mohlo 

rozhodnout zastupitelstvo stejně jako např. zvýšení nájmu. Na druhou stranu většinou se kauce dává ve výši 

např. dvou nebo tří nájmů, v našem případě je nájemné cca 600-700 Kč, tak nevím, co by takováto kauce 

řešila. 

p.Bukáček - občanský zákoník toto umožnuje ale musí to být uvedeno v nájemní smlouvě. 

 

p.Jakl - jak to bude s dráhou - vlakem? 

Starostka – informuje, že před koncem roku se zúčastnila 2 jednání v Rakovníku. Na prvním byli přítomní 

zástupci Ústeckého a Rakovnického kraje, na druhém již pouze zástupci dotčených obcí. Sdělila, že nyní 

zastupitelé Ústeckého kraje nepodpořili návrh zrušení vlaků, tak pořád doufáme, že se vlaky nezruší. Stále 

probíhají jednání, navrhují se určitá řešení. Navrhla jsem při jednáních i úpravu jízdních řádů vlaků 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

 

13. Závěr 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání. 

Jednání bylo ukončeno v 18.35 hod. 

 

Zapsala: M. Neudorfská 

 

Ověřovatelé  zápisu:         p.  Kopřiva Petr                         podpis      …...........…………………….  

 

 

 

                                           p.  Henych Roman                    podpis      …...........……………………. 

  

 

   

Starostka obce                    p. Vokurková Lucie                 podpis      …...........……………………. 


